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امام جمعه اهر:ردپاي آمريكا در تمام جنايتهاي جهان مشهود است

امام جمعه اهر گفت: در هر جنايتي كه در دنيا رخ ميدهد ردپاي آمريكا و استكبار جهاني مشهود است...

امام جمعه اهر گفت: در هر جنايتي كه در دنيا رخ ميدهد ردپاي آمريكا و استكبار جهاني مشهود است.
به گزارش خبرگزاري فارس از اهر، حجتالاسلام جواد حاجيزاده در خطبههاي نماز جمعه اين هفته اين شهر با اشاره به
سالگرد شهادت مظلومانه 298 نفر از سرنشينان هواپيمايي مسافربري جمهوري اسلامي ايران كه توسط موشكهاي ناوگان
جنگي آمريكاي جنايتكار هدف قرار گرفت، آن را نشان از كينه و عدوات استكبار جهاني نسبت به نظام اسلامي و اهداف والاي

آن ذكر كرد.
وي اظهار داشت: مدعيان حقوق بشر با وجود اينكه هواپيماي جمهوري اسلامي ايران يك هواپيماي غيرنظامي بود، به آن
حمله كردند و ناجوانمردانه جمعي از شهروندان بيدفاع ايران اسلامي را به شهادت رساندند و با اين عمل خود توخالي بودن

دفاع از حقوق بشر را كه خود را پرچمدار آن مينامند به دنيا نشان دادند.
ايام معنوي اعتكاف، آن را فرصت خوبي براي خطيب جمعه اهر در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به فرا رسيدن 
تنوع بخشي بر برنامهريزي مدون و  با  بايد  افزود:  ترويج معنويت در جامعه ذكر كرد و  خودسازي معنوي، تهذيب نفس و 

برنامههاي معنوي اين روزها سعي كنيم از فيوضات بيش از پيش آن بهرهمند شويم.
حاجيزاده تصريح كرد: همچنان كه سالهاي گذشته استقبال خوبي از سوي مردم ولايتمدار اين منطقه از اين مراسم معنوي
اعتكاف انجام ميشد، اميد است جوانان و نوجوانان پيش از پيش در اين برنامهها حضور يابند و با بهرهمندي از فيوضات اين ماه

معنوي، گام مهم در معنويت افزايش خود بردارند.
وي در ادامه با اشاره به انتخابات دهم رياست جمهوري از تلاش همگاني مردم و مسئولان در برگزاري يك انتخابات سالم و
حضور حداكثري مردم قدرداني كرد و افزود: شوراي نگهبان با تمديد پنج روزه و شمارش 10 درصد صندوقها برخي شبهها را

كه مطرح كرده بودند از اذهان عمومي پاك كرد و با تاييد انتخابات حجت را براي همه تمام كرد.
حاجيزاده تصريح كرد: امروزه بايد وحدت و همدلي حول محور ولايت و همدلي بين نيروهاي انقلاب فراهم شود و همه يكپارچه

در راستاي عمران، آباداني، عزت و اقتدار نظام اسلامي تلاش كنيم.
وي گفت: امروز بر همه ما واجب است از دولت و رئيس جمهور منتخب حمايت كنيم تا نارساييها و مشكلات يكي پس از

ديگري رفع شوند.
حاجيزاده با اشاره به فرازهاي از گفتمان امام (ره) اظهار داشت: به فرمايش حضرت امام راحل تشخيص شوراي نگهبان ميزان

است و همه بايد آن را بپذيريم.
امام جمعه اهر هشدار داد: تضعيف و توهين به شوراي نگهبان امر خطرناك براي كشور و اسلام است كه بايد در اين خصوص از

سخنان نسجيديده و تفرقهآميز پرهيز شود.
حاجيزاده همچنين با اشاره به روز قلم و ارزش و جايگاه آن گفت: هميشه قشر متعهد، فرهيخته و قلم به دست جامعه در
رشد و اعتلاي فرهنگ اسلامي، هويت ديني و ملي خود در طول تاريخ از هيچ تلاشي فروگذار نكردهاند ولي برخي قلم به
دستان كه از خارج دستور ميگيرند سعي در زيرسئوال بردن نظام و انقلاب و پيشبرد اهداف مغرضانه خود هستند كه بايد

انديشمندان و قلم به دستان متعهد و متدين هوشيار باشند و اين توطئه را نقش برآب كنند.
وي در سخنان خود با اشاره به فرمايشات امام راحل تصريح كرد: محدوده آزادي قلم تا جايي است كه بر ضد اسلام، انقلاب و

ملت نباشد.
خطيب جمعه اهر در خطبه اول با اشاره به فصل برداشت محصولات كشاورزي، پرداخت زكات و ترويج اين فرهنگ در بين آحاد

جامعه به خصوص روستاييان تاكيد كرد.
وي افزود: بايد با راهكارهاي مناسب اين فرهنگ را به يك فرهنگ همگاني در جامعه تبديل كنيم.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/3608/

